
Protokoll styrelsemöte 2021-11-02, kl 19:12 – 20:36 i Skärets intresseförening.  
Plats: Via Teams.  

Närvarande: Peeter Paljak, Monica Chimel Mejborn, Sven Klevefors, Joakim Gripemark, Helena 

Brodén och Anders Ek. 

Frånvarande: Karin Östlund, Jesper Gill Hansson Johanna Persson  

1. Ordförande hälsade alla välkomna till mötet.  
 

2. Peeter Paljak valdes till sekreterare.  
Sven får justera protokollet eftersom ingen justerare valdes. 

3. Föregående protokoll gicks igenom.  
Protokollet har justerats men ändringarna är inte införda av Johanna ännu. Monica lovade att 

kontrollera nytt bokningssystem med Göran Nilsson. 

4. Ekonomi 
Sven har distribuerat RR, BR och Bastuprojekt. Ekonomin under kontroll. Gripen har godkänt 

Bastuprojektet och 2-kronan köpet. Bastuprojektet har hittills efter alla bidrag ett positivt resultat 

med ca 40 kkr. Intresseföreningen beslutade tidigare att stödja bastuprojektet med maximalt 56 kkr, 

ett stöd som skulle räknas ner om projektet skulle visa sig få pengar över. I nuläget skulle det betyda 

att endast ca 16 kkr behöver avsättas av Intresseföreningen till bastuprojektet.  

Ett principbeslut togs om att endast medlemmar i Skärets Intresseförening och deras 

familjemedlemmar får hyra bastun, 2-kronan, kajakerna samt låna optimistjollarna. 

5. Hamnfest 
Inget att förbereda i nuläget. Kontakt behöver tas med bandet Görans mix under april 2022. 

6. Röjning 6/11 
Anders har gjort en röjningsplan för dagen. Områdena vi koncentrerar oss på är öster om byn runt 

Grönadalsvägen där ”trekanten” mot Skäretvägen där det finns ett dike behöver rensas på upp 

ordentligt, Grytvägen västra och Tidemans backe/Blåbärsstigen. Badbryggan ska lyftas längre upp på 

land av 8 man. I Anders frånvaro håller Peeter i aktiviteten.  

Grillningen håller Monica i som sker i hamnen om det inte regnar. Alternativ plats finns hos Peeter på 

Grytvägen 32. Uppskattningen är 30–40 deltagare. 

7. Röjningsplaner framöver 
Anders har tagit fram en områdesindelning A – J samt en genomgång av vem som röjer respektive 

område och kostnader för det. Se bilaga. Anders förslag i korthet är att han förutom de första 25 

timmarna per år som han bjuder på ersätts med 250 kr/timme (tak 7500 kr/år dvs 30 timmar) + 

service och bränslekostnader. Styrelsen godkände förslaget. Nästa faktura ska ställas av Anders i 

början av januari. 

I områdena E och F runt slutet västra Grytvägen sker en sondering om områdena framöver kan 

stängslas in och där Otto Ramsey kan bedriva får- och getskötsel. Om det går i lås behöver grindar 

sättas upp som förhindrar/försvårar passage med cyklar och hästar i framtiden på stigen västerut. 

Anders fixar en rundvandring med styrelsen i röjningsområdena under våren 2022. 



8. Övrigt 
Anders planerar in en allmän rundvandring på försommaren 2022 för intresseföreningens 

medlemmar i de olika naturreservaten i området där Länsstyrelsens ansvariga Pernilla Olsson ska 

vara ciceron.  

9. Nästa möte - 12/4 kl. 19.00   
 

Vid protokollet  Justeras 

 

Peeter Paljak  Sven Klevefors 

 

 


